



首页

首页

期刊

会议

我们

新闻

合作

办刊

招聘

分享 交流 发展

汉斯出版社 (Hans Publishers, www.hanspub.org) 聚焦于国际开源 (Open Access) 中文期刊的出版发行, 覆盖以下领域: 数学物理、生命科学、化学材料、地球环境、医药卫生、工程技术、信息通讯、人文社科、经济管理等。

首页 >> 经济与管理 >> 管理科学与工程 >>

MSE >> Vol. 3 No. 1 (March 2014)

生态旅游型城市“两化融合”推进机制研究

Research on Promoting the Integration of Industry and Information Technology of Ecological Tourism City

全文免费下载:(426KB) PP.13-18 DOI: 10.12677/MSE.2014.31B003

作者:

段晓梅:桂林电子科技大学商学院, 桂林

关键词:

生态旅游型城市; 两化融合; 动力扩散机制; Ecological Tourism City; Integration of the Two; Dynamic Diffusion Mechanism

摘要:

随着“两化融合”发展的深化,“两化融合”对经济增长、产业结构调整的作用日益明显。在旅游业和工业双管齐下的发展前提下,生态旅游型城市具有“两化融合”发展的必要性和特殊性。本文在对生态旅游型城市“两化融合”作一般概述的基础上,分析生态旅游型城市“两化融合”的发展现状,研究生态旅游型城市“两化融合”的动力扩散机制,提出相应的制度保障措施以求实现生态旅游型城市生态环境保护、工业与旅游业发展的三位一体。

With the deeply development of integration of industry and information technology (it is hereinafter referred to as "Integration of the Two"), Integration of the Two is more and more obviously effecting on economic growth and industrial structure adjustment. At the prerequisite of the development of tourism and industry, ecological tourism city has the necessity and specialty for development of Integration of the Two. Based on the general overview of Integration of the Two of ecological tourism city, the essay analyses the present development situation of Integration of the Two of ecological tourism city, explores the dynamic diffusion mechanism, and offers system guarantee in order to realize the development of tourism ecological city, ecological environment protection, industrial and tourism at trinity.

参考文献

- [1] Zhu, J.Z. (2011) China "Integration of the Two" Development Report. Social Sciences Academic Press.
- [2] Jiang, A.L. (2002) On the Relation between Industrialization and Information. Shanghai Economic Research, 7.

推荐给个人

推荐给图书馆

分享到:

更多

加入审稿人 | 创办特刊

☆ 当前期刊访问量 66,555

📄 当前期刊下载量 12,762

推荐文章

- [基于云的中小企业信息化处理系统架构设计及联盟方案](#)
- [订单分拣二级优先轮询控制机理研究](#)
- [滤波圆周在线估计及控制方法研究](#)
- [食品冷链协同配送模式决策研究](#)
- [资产结构与企业经营绩效的最优配置研究——以中国飞乐股份有限公司为例](#)

友情链接

尔湾阅读

科研出版社

开放图书馆

千人杂志

教育杂志

- [3] Zhou, Z.H. (2008) The Interaction and Integration of Industrialization and Informationization. Manufacturing Information Engineering of China, 1.
- [4] The Ministry of Industry and Information Technology, Ministry of Science and Technology, Ministry of Finance, The Ministry of Commerce, The State Owned Assets Supervision and Administration Commission (2011) Several Opinions on Accelerating the Depth of Informatization and Industrialization (Ministry of the Letter No. 2011.160). <http://www.miit.gov.cn>

版权所有：汉斯出版社 (Hans Publishers)

Copyright © 2014 Hans Publishers Inc. All rights reserved.  RSS